
Verslag informatiegesprek BBH met de VVD

Datum: Donderdag 24 maart, 20.15 uur

Aanwezig: Jan van Rijn (informateur, BBH), Frank Evers (BBH), Louise Pijnacker (VVD) en 
Fred Teeven (VVD), Yvonne Hermans (verslaglegging, griffier)

BBH zet uiteen dat het doel van deze gespreksronde is zich door alle andere fracties te laten 
informeren over hun wensen m.b.t. het coalitieakkoord en de samenstelling van het college. Dit 
gebeurt aan de hand van de vragen die naar alle lijsttrekkers zijn gestuurd. 
Elke fractie bepaalt zelf of het verslag van het gesprek openbaar gemaakt mag worden.

Gespreksonderwerpen:

1. Wat zijn voor uw fractie de drie belangrijkste punten voor het coalitieakkoord. (of 
hoe we het ook maar gaan noemen)
De VVD brengt de volgende punten in voor het coalitieakkoord:
1. Wonen
2. Bereikbaarheid
3. Jongerenwerk
4. Hillegom nog bruisender maken
5. Ondernemershuis

Ad 1: Goed kijken naar de mogelijk inbreilocaties, wellicht is bouwen op verlaten 
bedrijventerreinen ook mogelijk. De prioriteiten liggen wat betreft de VVD daar waar de meeste 
urgentie zit.
Ad 2: Doorstroming van het verkeer moet worden verbeterd. Een alternatief voor de noordelijke 
ontsluiting; De VVD heeft korte lijn met de fractie in de provincie en kan soms goed zijn om in 
te zetten. 
Ad 3: Er is nog steeds sprake van enige overlast. Goed om hier ook preventief op in te zetten en 
kijken hoe je meer invloed kan hebben op de uitvoering. 
Ad 4: Naast de urgente zaken is ook ons dorp nog mooier maken dan het is een belangrijke. 
VVD ziet mooie kansen liggen voor o.a. haven opknappen, plek voor senioren, aandacht voor 
groen (parken). 
Ad 5: Het ondernemershuis is bedoeld voor startende Hillegomse ondernemers. In het gebouw 
zouden dan flexibele werkplekken moeten ingericht. Dit kan bijvoorbeeld met een 
burgerinitiatief worden gerealiseerd. Het idee is om klein te beginnen. Desgevraagd geeft de 
VVD aan dat ook klein begonnen kan worden voor de regio. Dan zijn ook startende 
ondernemers uit de andere duin- en bollenstreek gemeente welkom. Gedacht kan worden aan 
cofinanciering door bedrijven. Eventueel is een bijdrage van de gemeente ook mogelijk in de 
vorm van een subsidie. Binnen het netwerk van de VVD is al aangegeven dat hier zeker 
interesse in is om aan deel te nemen (evt.sponsors).

2. Zijn er punten in het BBH programma waar uw fractie problemen mee heeft?
De VVD concludeert dat de programma’s op elkaar lijken, dus nee. Er zitten wat 
accentverschillen. In het VVD-programma ligt soms wat meer nadruk op veiligheid.

3. Suggesties om het samenspel raad-college-ambtelijke organisatie te verbeteren.
De VVD vindt heldere communicatie en transparantie belangrijk. Het is daarnaast belangrijk om 
mensen mee te nemen. Ook als het gaat om verwachtingen. De VVD is van mening dat men 
best kritisch mag zijn. Vaak gaat het ook om de toon waarop dingen gezegd worden. De VVD 
geeft aan het vieren van successen ook belangrijk te vinden. Dat geldt ook voor het versterken 
van elkaar in het college. Desgevraagd meldt de BBH dat ook de burgemeester zijn eigen 
portefeuille heeft.
Wat betreft de ambtelijke organisatie vindt de VVD dat er verbeteringen nodig zijn. De VVD ziet 
o.a. graag wat meer toedeling van ambtenaren aan gemeenten.

4. Type coalitieakkoord
De VVD ziet meer in een traditioneel coalitieakkoord. Op een vraag van BBH of het dan meer 
een akkoord op hoofdlijnen of dichtgetimmerd moet zijn, geeft de VVD aan dat de kaders 
duidelijk moeten zijn, maar dat er ook ruimte moet zijn voor inkleuring.

5. Samenstelling van het college



Er is een liberaal geluid in het dorp. Bij de gemeenteraadsverkiezingen is het vooral de lokale 
partij die de meeste stemmen krijgt, bij de landelijke verkiezingen is het toch merendeel VVD 
stemmen. Dit is ook belangrijk om rekening mee te houden. De VVD zou graag onderdeel uit 
willen maken van de coalitie. De ideale combinatie zou wat betreft de VVD een coalitie van 
BBH, VVD en CDA zijn. Terugkijkend qua stemgedrag en samenwerking is de VVD altijd een 
goede , betrouwbare, samenwerkingspartner gebleken en is het een stabiele fractie. De 
programma’s van BBH, VVD en CDA sluiten het beste op elkaar aan. Daarnaast hebben de 
kiezers vertrouwen in de bestuurders van de genoemde partijen.  BBH geeft aan de 
verkiezingsuitslag in de afweging mee te zullen nemen. Belangrijke punten voor BBH zijn 
daarnaast vertrouwen en stabiliteit. De VVD geeft aan ‘ te zullen doen wat ze zeggen’, je kan 
van ze op aan. Verder heeft de partij een breed netwerk zowel binnen de provincie als landelijk. 
Dat kan soms een voordeel zijn. Maar ook met de kennis en expertise die ze meebrengen denkt 
de VVD een mooie aanvulling te kunnen bieden in het college. 
De VVD heeft een wethouderskandidaat. Er is geen voorkeur voor een bepaalde portefeuille.

Vervolg
BBH meldt dat de BBH-fractie de resultaten van de gesprekken op maandagavond 28 maart 
tijdens het fractieoverleg bespreekt. Zo mogelijk wordt er tijdens de raadsvergadering van 30 
maart aanstaande een terugkoppeling gedaan van de stand van zaken en het vervolg.


